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Minnesanteckningar NOSAM fd Västra Göteborg

  

Datum: 2021-03-18 

 

 

Närvarande: Agneta Caderoth Åstedt, Vård och omsorgsboende 
Anna Engström Celic, Hemtjänst 
Annelie Murto, MAS 
Annika Leidenhed, VC Opaltorget 
Henrik von Sydow, Wästerläkarna 
Henrik Åhsberg, Närhälsan Styrsö 
Lena Ekeroth, Processledare 
Mona Månsson, Kommunal Hälso- och sjukvård 
Sara Andersson, Johannesvården 
Yvonne Hjertonsson, Biståndsenheten 
 

Förhindrade: Stefan Peterson, Vård och omsorgsboende 
Teres Moeschlin, MAS 
Marie Landekrans, MAR 
Anna Hyltner, SU 
 

Tid: Kl. 14:30 

 

Mötespunkter 

 Inledning 

Ordförande Sara öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

 

 Föregående anteckningar 

Föregående anteckningar fanns inget att tillägga. 

 

 Laget runt med focus på Covid 19 och vaccinationer 

Anna Engström Celik: Det finns 2 smittade inom hemtjänsten. Insatserna utförs av 

Specialistteamet. Planerar att föra tillbaka de Covidsmittade till den vanliga 

hemtjänsten då det är så få. Väntar på att alla brukare i Hemtjänsten ska bli 

vaccinerade. 

Yvonne Hjertonsson: Det är väldigt friskt på Myndighet äldre. Yvonne ser ett ökat 

behov av korttidsplatser. 

Anneli Murto: Inget att ta upp idag. 

Annika Leidenhed: Mycket PCR tester nu. Högt tryck i telefonen. Högt tryck på akuta 

tider. Vaccinerat ca 300 patienter. Nere på 75-80 åringar nu. 

Lena Ekeroth: Smittan ökar i samhället speciellt bland de yngre. Ingen LGS 

information denna gången. 
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Mona Månsson: Det är ok men mycket att göra. Mycket nya remisser till 

hemsjukvården. Covidläget är ok. Vaccinationsläget är bra. Allt beräknas vara klart 

vecka 13 med både dos 1 och 2 för patienter i Hemsjukvård och boende på Vård och 

omsorgsboende. 

Sara Andersson: Flera sjukluckor hos personalen. Tar mycket PCR prover och 

använder mer självtester. Man ser en ökad smittspridning och smittspårning. Har gett 

170 doser förutom dom till personalen. 

Henrik Åhsberg: Det är få positiva i Södra Skärgården. Färre än 5 i veckan. Testar på. 

Har gett 300 doser vaccin + till personal. 

Henrik Von Sydow: Är ner på 87 åringar nu. Tar mycket pcr prover, ca 170 

prover/dag. Antalet smittade och antalet testade verkar ha minskat något dom 2 

senaste dagarna. Man ser klusterutbrott i skolorna. 

Agneta Caderoth Åstedt: Det är ca 70 % av personalen som vaccinerat sig. Vi har inga 

smittade hyresgäster idag. Personal som fått Astra Zeneka har i flera fall blivit sjuk ett 

par dagar. Arbetar nu med sommarrekryteringen. Det finns vikarier att få tag på men 

inte lika gott om vikarier i år som förra året. 

 

 Vaccinationer av nyinflyttade på Vård och omsorgsboende/LSS 

Mona informerar om att det kommer att behövas strödoser om 3-4 veckor. 

 

 Övriga frågor 

 Provtagning under Påskhelgen: Det löses på olika sätt i de olika vårdcentralerna.  
Närhälsan hänvisar till jourcentralerna för provtagning. JohannesVården 
planerar att ha öppet på påskdagen för provtagning. Sara återkommer om vilka 
tider som kommer att gälla och när HSV kan lämna in prover där 

 

Diskussioner fördes kring Hälsodeklaration inför vaccinationerna. 

Enligt riktlinjerna ska de göras en hälsodeklaration inför varje dos av vaccin. På den 

deklaration ska även beskrivas vilket vaccin som givits. 

Vissa vårdcentaler har valt att bara använda en hälsodeklaration och gjort en muntlig 

ordination som skrivits in i journal. Detta har gjorts för att minska administrationen. 

Det finns intresse av en förenkling och en samsyn inom ramen för riktlinjerna. Frågan 

lyfts vidare. 

Lena Ekeroth tar frågan vidare till LGS. 

Anneli Murto tar frågan vidare till MAS gruppen. 

 

  "Närhälsan hänvisar till jourcentralerna för provtagning. JohannesVården 
planerar att ha öppet på påskdagen för provtagning. Sara återkommer om vilka 
tider som kommer att gälla och när HSV kan lämna in prover där." 

 

 Mötets avslutande 
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Kommande möte:  

Nästa möte 22/4 

Anna Engström Celik är sekreterare. 

 

 

 

Vid anteckningarna:  

Agneta Caderoth Åstedt 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


